

Title (en)

PROTECTIVE HELMET.

Title (de)

SCHUTZHELM.

Title (fr)

CASQUE PROTECTEUR.

Publication

EP 0213194 A1 19870311 (DE)

Application

EP 86901795 A 19860312

Priority

- DE 3508770 A 19850312
- DE 3526646 A 19850725

Abstract (en)

[origin: DE3526646A1] Protective helmet (1) consisting of a plastic shell (2), with an opening closed or closable by a window plate (4) in the front region and a slip-on opening (6) in the lower region whereby the gap (X) in the slip-on opening (6) between the lower cage of the helmet shell (2) and the user's chin which exists when the helm (1) is clapped or can be closed by means of a diaphragm (8). The diaphragm (8), which is attached at least in the front region of the lower edge of the helmet shell, is of a pliable material.

Abstract (fr)

Casque protecteur (1) comportant une coque en plastique (2) avec, dans la région frontale, une ouverture fermée pouvant être fermée par une visière (4), dans la région inférieure, une ouverture de glissement (6). L'espace vide (X) existant, lorsque le casque (1) est enfillé dans l'ouverture de glissement (6) entre la délimitation inférieure de la coque (2) et la partie de menton de l'utilisateur peut être obturé par une garniture (8), laquelle, fixée au moins dans la région frontale de la délimitation inférieure de la coque (2), est constituée d'un matériau souple.

IPC 1-7

A42B 3/00

IPC 8 full level

A42B 3/00 (2006.01); **A42B 3/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

A42B 3/105 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8605369A1

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)

DE 3526646 A1 19860918; AU 5625086 A 19861013; DE 3669094 D1 19900405; EP 0213194 A1 19870311; EP 0213194 B1 19900228;
WO 8605369 A1 19860925

DOCDB simple family (application)

DE 3526646 A 19850725; AU 5625086 A 19860312; DE 3669094 T 19860312; DE 8600102 W 19860312; EP 86901795 A 19860312